

《英语六级写作高级句型之教育和机会》

1.The importance of education cannot be overstated, as it is the key to unlocking opportunities and promoting social mobility.

教育的重要性无法估量，因为它是开启机会和促进社会流动的关键。

2.Despite the challenges, the government has made significant investments in education, recognizing its crucial role in nation-building and economic development.

尽管面临挑战，政府已经对教育进行了大量投资，认识到教育在国家建设和经济发展中的关键作用。



3.The education system must be responsive to the changing needs of society and prepare students for the demands of the job market.

教育系统必须对社会不断变化的需求做出反应，为学生准备就业市场的需求。

4.Access to education should be universal, affordable and inclusive, ensuring that no individual is denied the opportunity to develop their full potential.

接受教育的机会应该是普遍的、负担得起的和包容性的，确保没有任何一个人被剥夺发展其全部潜力的机会。

5.The quality of education remains a concern, with many students falling behind in critical subjects and struggling to find jobs in an increasingly competitive job market.

教育质量仍然是一个令人关注的问题，许多学生在关键学科上落后，在竞争日益激烈的就业市场中苦苦寻找工作。

6.The government has launched a series of initiatives to improve the quality of education and address disparities in access to education, including the provision of scholarships and subsidies for students from disadvantaged backgrounds.

政府已经启动了一系列举措来提高教育质量和解决接受教育的机会不平等问题，包括为来自不利背景的学生提供奖学金和补贴。

7.The opportunities that education provides are not limited to academic success, but also include personal growth, social development and civic engagement.

教育所提供的机遇不仅限于学业上的成功，还包括个人成长、社会发展和公民参与。

8.By investing in education and opportunities for all, society can break the cycle of poverty and create a more inclusive and prosperous future for generations to come.

通过对所有人进行教育和提供机会进行投资，社会可以打破贫困的循环，为子孙后代创造一个更加包容和繁荣的未来。

推荐阅读：

[下半年英语六级作文高分句型带翻译](#)

[英语六级听力答题方法及答题顺序](#)

[六级准考证号每次都一样吗?准考证号填错有成绩吗?](#)